
Motion till Höstårsmöte i Enköpings golfklubb 
 
Vi är många damer 75+ , som är missnöjda med markering av orange tee. De är svåra att 
hitta pga av de oftast avklippta ” tofsarna”.  För en gästande greenfeespelare torde det 
vara omöjligt. Det borde vara möjligt att använda samma typ av markeringar som på gul 
respektive röd tee. Argumentet att det är besvärligt för banskötare är inte hållbart. 
Undertecknad har spelat på ett flertal Upplandsbanor med utmärkta orange 
utslagsplatser, vi behöver inte vara sämre. 
Yrkar därför på att klubben förbättrar detta till nästa säsong. 
  
Enköping 15/9 2024 
Gun-Britt Westerlund  
 
Styrelsen yttrande över motion från Gun-Britt Westerlund 
 
Frågan angående orange tee markeringar har varit en fråga sedan dess tee infördes. 
Då de i regel är placerade på fairways innebär det att markeringarna slits hårt när 
fairwayklipparen kör över markeringarna. Sedan så är markförhållandena på vår 
bana sådan att det är svårt att få tofsarna att sitt stadigt. Att ha tee-kulor placerade på 
fairway är inte ett bra alternativ för klippningens skull. 
 
Vi kan också konstatera att efterfrågan från gäster under de åren som vi haft dessa 
tee är obefintlig. Säsongen 2024 finns inget registrerat scorekort uttaget på någon gäst 
och verifieras också av personalen i receptionen. Då vi är en medlemsklubb där den 
ideella insatsen från våra medlemmar är betydande så föreslår styrelsen att årsmötet 
beslutar följande. 
 
- Att ansvaret för att orange tee markeringar finns på plats läggs på seniorkommittén. 
- Att ansvaret att det finns orangea plattor och tofsar hemma åligger klubbchefen. 
 
 
 


